
VERSLAG VAN DE AFDELINGSAVOND VAN 20 november 2018. 

AANWEZIG: 59 leden. 

OPENING:  Betty  heet iedereen welkom en in het bijzonder dhr. Harry Karssies. Bij het 

voorbereiden van de avond dacht ze dat het jaar al bijna voorbij is. Betty leest een gedicht 

voor over de seizoenen. De tijd gaat zo vlug. 

NOTULEN: 

Er zijn geen op of aanmerkingen over de notulen. De avond werd verzorgd door de 

buurtgroep Oud- Avereest. Na de evaluatie met het bestuur stond in de notulen dat Jennie 

een goede voorzitter was en Maria Compagner een prima secretaris zij wordt bedankt voor 

het maken van de notulen. Bij de evaluatie van de afdelingsavond kwam deze buurtgroep 

met de vraag of de buurtgroepen zelf een naam mochten bedenken. De langste buurtgroep 

met 6 straten is Den Kaat, den Oosterhuis, W.ter Haarstraat, Hoogeveenseweg, Nieuwedijk 

en Rabbinge. Hoe makkelijk is de buurtgroep Sterrenmolen. Dus dames bedenk een 

passende naam voor jullie buurtgroep. 

INGEKOMENSTUKKEN EN MEDEDELINGEN: 

Lief en leed: 

Jennie Hof heeft een kaartje ontvangen namens alle leden. 

Wij ontvingen een rouwkaart van Willemien ten Kate. Willemien was lid van af 15 mei 1959, 

dus bijna 60 jaar lid. De afscheidsdienst en condoleance was 24 oktober, waar het bestuur 

en bezoekcommissie bij aanwezig waren. Willemien was een wijze en talentvolle vrouw. Wij 

herdenken haar met een minuut stilte. 

Hobbyclub: 

Op tafel staan de kaarsen die de hobbyclub heeft gemaakt, bij een kaarsenmakerij in 

Ruinerwold. 

Kerstworkshop: 

U kunt zich nog opgeven voor de Kerstworkshop voor 14 december.  

Tentoonstelling: 

De kunsttentoonstelling over het Pauperparadijs bij de Kalkovens, van de Overijsselse 

Vrouwen van Nu, is een succes geworden. Trix is er heel druk mee geweest.     

Hierna kreeg dhr. Harry Karssies het woord. Van oorsprong kwam hij uit Alblasserwaard 

maar woont al enkele jaren in het Friese Damwoude. Hij is werkzaam bij het Leger des Heils 

in de hulpverlening. Als hobby is hij begonnen met schaatsen verzamelen. Hij had er ook 

heel veel meegenomen. Van  de eerste (botten) schaats tot het nieuwste model 

,Skischoenen met kliksysteem. Hij vertelde over de elfsteden tocht,de eerste was in 1909.Er 

zijn 15 tochten verreden. En over de tocht  die hij  in 1986 zelf had gereden.   Ook had hij 

enkele sleetjes en IJshaken en IJsprikkers mee. Na wat vragen uit de zaal sloot hij de avond 

af. 

Betty bedankt Harry Karssies voor de gezellige en interessante avond. 

RONDVRAAG: Bij het verslag van de Kalkovens is vergeten om Gonny Brouwer te noemen, 

zij had ook een werkstuk ingeleverd. 

 



 

SLUITING: de volgende avond is op 18 december2018 om, dan vieren we kerstavond. Voor 

nu bedankt, iedereen wel thuis en morgen gezond weer op. 

Hennie Toersen. 

 

             

              

 

 



 


